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Protokół Nr IV/15 

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Sportu i Opieki Społecznej  

w dniu 25 czerwca 2015 r. 

 

Posiedzenie komisji odbyło się w sali „Tęczowa Kraina” w Gminnym Ośrodku Kultury  

w Wydminach i trwało od godz. 11
33

 do godz. 12
21. 

IV posiedzenie Komisji Zdrowia, Oświaty, 

Kultury, Sportu i Opieki Społecznej Rady Gminy Wydminy prowadził Przewodniczący Komisji 

Franciszek Majcher. 

 

Radni obecni na sali obrad:  

- lista Radnych obecnych na posiedzeniu stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

W obradach uczestniczyli: 

- lista osób uczestniczących w posiedzeniu  stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

W posiedzeniu brali także udział sołtysi sołectwa gminy Wydminy: 

-lista Sołtysów uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad. 1  

Opiniowanie projektów uchwał na posiedzenie IX sesji Rady Gminy Wydminy. 

Przewodniczący Komisji Franciszek Majcher otworzył posiedzenie komisji. Powitał 

wszystkich obecnych po czym odczytał porządek.  

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy 

Wydminy za 2014 rok i sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego 

instytucji kultury, dla których organem założycielskim jest Gmina za 2014 rok. 

 

OPINIOWANIE: 

ZA: 3 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

Uchwała została zaopiniowana pozytywnie. 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wydminy absolutorium  

z tytułu wykonania budżetu za 2014 rok. 

 

OPINIOWANIE: 

ZA: 3 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

Uchwała została zaopiniowana pozytywnie. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Wydminy na 2015 r. 

Skarbnik Gminy Krystyna Truchan przedstawiła szczegóły zmian w budżecie.  

Radna Elżbieta Januszkiewicz: Porozumienie zawarte z Folwarkiem Łękuk Przyłuccy na 

kwotę 5 tysięcy, to jest w związku razem z tą umową z samorządem województwa na  

70 tysięcy, to jest łącznie?  

Skarbnik Gminy Krystyna Truchan: Jak powiedziałam zwiększony został plan na kwotę 

75 tysięcy, w tym 70 tysięcy – umowa z samorządem województwa i 5 tysięcy  

z Panem Przyłuckim. 

Radna Elżbieta Januszkiewicz: Gmina wykłada te 5 tysięcy? 

Skarbnik Gminy Krystyna Truchan: Nie, Pan Przyłucki chce uczestniczyć w kosztach tej 

inwestycji i zadeklarował wpłatę 5 tysięcy złotych. 

Radna Elżbieta Januszkiewicz: A całość inwestycji? 

Skarbnik Gminy Krystyna Truchan: 160 tysięcy złotych. 

Radna Elżbieta Januszkiewicz: Te 160 tysięcy jest w budżecie? 

Skarbnik Gminy Krystyna Truchan: Tak. 

Radna Elżbieta Januszkiewicz zwróciła uwagę, iż otrzymała następującą odpowiedź na 

interpelację i zapytanie w sprawie ulicy Klonowej i Nowowiejskiego od Wiesława 

Grześkowicza, który lakonicznie stwierdził, iż „wygenerujemy oszczędności, żeby  

w niedalekiej przyszłości wykonać potrzebną konserwację w/w dróg”. Radna uznała, że ta 

informacja nie jest spójna z możliwościami budżetowymi. 
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OPINIOWANIE: 

ZA: 3 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

Uchwała została zaopiniowana pozytywnie. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach prowadzonych przez Gminę Wydminy. 

Kierownik BOS Elżbieta Sosnowska przedstawiła szczegóły uchwały i wprowadzone 

zmiany.  

Radna Elżbieta Januszkiewicz: §7|  ust. 1 – wydziela się środki na dodatki motywacyjne, 

6 % wynagrodzenia zasadniczego. To jest taki worek, do którego wrzucamy z ogromnej puli 

wynagrodzeń zasadniczych te 6% przeznaczamy na motywacyjny? 

Kierownik BOS Elżbieta Sosnowska: Tak. 

 

OPINIOWANIE: 

ZA: 4 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała została zaopiniowana pozytywnie. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska 

kierownicze, zasad określania obowiązkowego wymiaru godzin dla nauczycieli 

realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym 

tygodniowym wymiarze godzin oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć niektórych nauczycieli. 

Kierownik BOS Elżbieta Sosnowska wprowadziła komisję w szczegóły uchwały. Dodała, iż 

uchwała uzyskała pozytywną opinię związków zawodowych. 

 

OPINIOWANIE: 

ZA: 3 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

Uchwała została zaopiniowana pozytywnie. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków na pomoc rzeczową, 

zasiłki na ekonomiczne usamodzielnienie, zasiłki okresowe i zasiłki celowe.  

Kierownik GOPS Artur Grygiencza przedstawił szczegóły uchwały. Nic w uchwale nie 

zostało zmienione, dodano tylko zasiłki na ekonomiczne usamodzielnienie. 

Radna Elżbieta Januszkiewicz: Komu przyznawane są zasiłki na ekonomiczne 

usamodzielnienie? 

Kierownik GOPS Artur Grygiencza odpowiedział, iż są to osoby, które opuszczają dom 

dziecka, rodziny zastępcze. 

Radna Elżbieta Januszkiewicz: Jakie jest stanowisko GOPSu w sprawie udzielania zasiłku.  

Kierownik GOPS Artur Grygiencza: Jeżeli zgłosi się do nas takie podanie, to musimy je 

rozpatrzeć. Są przeznaczone pieniądze, na zasiłki celowe, te które mamy w budżecie. 

 

OPINIOWANIE: 

ZA: 4 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała została zaopiniowana pozytywnie. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia statutu Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Wydminach. 

Kierownik GOPS Artur Grygiencza zapoznał zebranych z uchwałą wraz z uzasadnieniem. 

 

OPINIOWANIE: 

ZA: 4 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała została zaopiniowana pozytywnie. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zasad wynajmowania lokali wchodzących  

w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Wydminy. 

Pracownik Urzędu Katarzyna Eustachiewicz przedstawiła szczegóły uchwały. 

Poinformowała, iż w projekcie uchwały znaleziono błąd w tytule rozdziału 2, gdzie powinno 

być „lokalu socjalnego” zamiast „lokal socjalny”. 

Radna Elżbieta Januszkiewicz: §28 – „czas nieoznaczony” oznacza czas nieokreślony, tak? 

Pracownik Urzędu Katarzyna Eustachiewicz: Tak. 
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Radna Elżbieta Januszkiewicz: Rozdział 10| §32| ust. 1 – jaki są zasady tego konkursu? 

Pracownik Urzędu Katarzyna Eustachiewicz oznajmiła, iż po uzgodnieniu z prawnikiem 

konkurs ofert jest najbardziej racjonalnym rozwiązaniem w tym przypadku. Ust. 3 wskazuje, 

iż Wójt Gminy ustala regulamin i powołuje Komisję. 

Radna Elżbieta Januszkiewicz: Jeśli chodzi o adaptację tych strychów, suszarni lub lokali 

użytkowych, to jest wszystko co znajduje się nad budynkiem lub pod budynkiem. 

Pracownik Urzędu Katarzyna Eustachiewicz: Tam, gdzie gmina ma swój udział, to będą 

tam lokale.  

Radna Elżbieta Januszkiewicz: |§33| ust. 7 – czyli nie wszystkie wnioski będą dopuszczone 

do prac komisji? Tylko te wybrane? 

Pracownik Urzędu Katarzyna Eustachiewicz wskazała jako kryteria punkty z §33| ust. 2. 

Musi być określone jakieś minimum. 

 

OPINIOWANIE: 

ZA: 3 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

Uchwała została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Ad. 2 

Przeanalizowanie projektu statutu Gminy Wydminy. 

Radna Elżbieta Januszkiewicz przekazała uwagi odnośnie statutu: 

1. Rozdział V| §47| ust. 1 – „Inicjatywę uchwałodawczą posiada Wójt, Komisje Rady, 

Przewodniczący Rady, Kluby radnych lub grupa co najmniej 5 radnych.” Czy to 

celowy zapis uniemożliwiający radnym obecnej kadencji do inicjatyw 

uchwałodawczych? Nie wiem do kogo mam kierować pytanie, kto jest autorem? 

Przewodniczący Komisji Franciszek Majcher: Statut był opracowywany wspólnie  

z radnymi, tak jak mówiliśmy w Okrągłym, każdy miał prawo przyjechać. 

Radna Elżbieta Januszkiewicz: Tam nie było prac komisji, było jakieś spotkanie obiadowe. 

Przewodniczący Komisji Franciszek Majcher: Każdy otrzymał zaproszenie, każdy miał 

prawo przyjechać, siedzieliśmy tam ponad pięć godzin. Jeżeli są inne uwagi to proszę. 

Radna Elżbieta Januszkiewicz: Jeżeli dostosowujemy statut do stanu obecnej kadencji,  

to prosze o dwa argumenty, dla których nie moglibyśmy dostosować się do obecnego stanu. 
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Radny Ryszard Żygieło: Należy wpisać 3 osoby. Ale będzie następna kadencja i trzeba 

będzie wpisać 5 osób, 2 osoby. 

Radna Elżbieta Januszkiewicz: Zaproponowała, by zmienić tę liczbę na 3 radnych. 

2. Rozdział III| §8|  ust. 4 – „...wniosek conajmniej 10% wyborców...” To jest w liczbie 

jakiej? Jak to się przenosi na liczbę wyborców? 

3.  Rozdział IV| §25| ust.5. - „W przypadku niecierpiących zwłoki, a także w sytuacjach 

określonych w odrębnych przepisach sesje zwołuje się bez zachowania wymogów 

określonych w ust. 3.” Chodzi o sesje nadzwyczajne. Może jednak określmy 2-3 dni 

wcześniej. 

Przewodniczący Komisji Franciszek Majcher: Jest to niezależne od tego czy chcemy, czy 

nie chcemy. Jeżeli jest taka konieczność zwołania, to czas powinien być nieokreślony, bo to 

jest temat, który potrzebuje szybkiej reakcji.  

4. Rozdział IV| §33| ust.4. - „Interpelację składa się pisemnie na ręce Przewodniczącego 

Rady w okresie międzysesyjnym”. Z zapisu wynika, że interpelacje składa się 

wyłącznie w okresie międzysesyjnym.  

Radna Elżbieta Januszkiewicz: Czy w opinii Komisji zapis w rozdziale V| §47| ust. 1 - 

„Inicjatywę uchwałodawczą posiada Wójt, Komisje Rady, Przewodniczący Rady, Kluby 

radnych lub grupa co najmniej 3 radnych.” zyskuje Państwa uznanie, czy też nie? Bo jeśli 

tak, to dalsza dyskusja ma sens, a jeśli nie, to właściwie droga się zamyka. 

Przewodniczący Komisji Franciszek Majcher oznajmił, iż zapis „przynajmniej 5 radnych” 

jest w porządku.  

Radna Elżbieta Januszkiewicz: W takim razie dziękuję. 

Przewodniczący Komisji Franciszek Majcher zakończył posiedzenie komisji o godz.12
21 

. 

 

 

      Przewodniczący   

Komisji Zdrowia, Oświaty,   

Kultury, Sportu i Opieki Społecznej 

Franciszek Majcher 

  

Protokołował: 

Łukasz Gryczon 


